
Saker til årsmøte 2024 
 

Her legges sakene som er spilt inn til årsmøte 2024. Saksgrunnlag og innsender av forslagene er 
presisert.  

Eventuelle kommentarer til sakene fra klubbens hovedstyret blir lagt inn her når sakene er 
diskutert.  

 

Sak 1 – Farge på shorts – Fotball/Håndball-gruppa  
Forslag sendt inn av administrasjonen.  
De siste par årene har idrettslaget fått henvendelser fra flere jentelag i fotball/håndballgruppa 
som ønsker å skifte farge på shorts fra hvit til grønn. Dette har blitt godkjent i de tilfellene hvor 
saken har vært et tema, men det er ønskelig med en felles klesprofil for idrettslaget. Det er 
naturlig at årsmøte tar stilling til en slik sak.  

  

Alternativ 1: Grønn drakt, grønn shorts, grønne sokker 

Alternativ 2: Grønn drakt, hvit shorts, grønne sokker.  

Merknad: Håndballgruppa spiller i dag med hvite tennissokker og vil fortsette med dette.  

 

Innstillingen fra administrasjonen er alternativ 1. Lag skal gjennomføre endringen på draktene så 
raskt det lar seg gjøre, men lag som er i sesong kan gjøre dette ved første mulige anledning 

 

 

Sak 2 – Fordeling av inntekter og budsjettering for 
grupper 
Forslag sendt inn av Sindre Værnes 
Det foreslås at: 

1. Kontingent og treningsavgift direkte allokeres til de respektive gruppene innenfor idrettslaget, 

sikrende at midlene går direkte til den idretten medlemmene er involvert i. 

2. En del av sponsorinntektene skal fordeles ut til de enkelte gruppene, basert på behov og 

aktivitetsnivå. 



3. Eventuelle overskudd generert av gruppene kan re-tilføres hovedlaget for å bidra på tvers av 

idretter og aktiviteter, men hovedregelen skal være at pengene betalt av medlemmenes foreldre går 

direkte til barnas idrettsaktiviteter. 

4. For medlemmer som deltar i flere grupper, skal kontingenten deles proporsjonalt mellom disse 

gruppene. 

Dette forslaget tar sikte på å øke transparens rundt økonomiske bidrag og behov på gruppenivå, noe 

som vil forenkle beslutningsprosesser rundt budsjettering og finansiell støtte. 

 

Kommentar fra hovedstyret 

Hovedstyret er positiv til endringer som øker transparens i forhold til budsjettering og 

økonomioppfølging for gruppene. Til det konkrete forslaget innstiller hovedstyret på at: 

- Punkt 1 og punkt 4 godkjennes av årsmøtet. Treningsavgift fordeles allerede på gruppene og 

endringen gjelder derfor kun kontingenten. 

- Punkt 2 trenger mer avklaringer, sak om inntektsmodell for gruppene forberedes til neste 

årsmøte. Det presiseres at alle sponsorinntekter som i dag er øremerket en enkelt gruppe går 

til denne gruppen. I 2023 gjaldt det ca kr 381.000 av sponsorinntektene. 

- Punkt 3 opprettholdes som i dag, der grupper selv disponerer eventuelt overskudd 

 

Sak 3 – Innkjøp av utstyr 

Forslag sendt inn av Sindre Værnes 
Det foreslås at: 

1. Gruppene sikres tilstrekkelige midler for å garantere at hvert lag får det utstyret de behøver for å 

utføre sine aktiviteter. 

2. Eventuelle ekstrakostnader som oppstår på grunn av sentrale avtaler (for eksempel innkjøp av 

drakter med trykking av logoer) dekkes av sponsormidler. 

3. Kostbare innkjøp som anses som urimelige skal enten reforhandles eller leverandøren byttes ut for 

å sikre økonomisk ansvarlighet. 

 

Kommentar fra hovedstyret 

Klepp IL har som hovedprinsipp at innkjøp gjennomføres basert på pris, kvalitet og miljø for aktuell 

vare og leverandør. Samtidig skal klubben være lojal i forhold til etablerte samarbeidsavtaler med 

utstyrsleverandører og sponsorer. Til det konkrete forslaget innstiller hovedstyret at: 

- Punkt 1 er i tråd med gjeldende praksis i Klepp IL, og dagens praksis skal derfor opprettholdes 

- Punkt 2 og punkt 3 trenger mer avklaring, sak om inntektsmodell for gruppene forberedes til 

neste årsmøte 

 



Sak 4 – Prinsipper for drakter og uniform utforming på lag 
Forslag sendt inn av Sindre Værnes 
Det foreslås at: 

1. Klubben forplikter seg til å levere fullt draktsett for 5’er-fotball og oppover, eller tilsvarende for 

andre grupper, uten å forvente eller kreve at medlemmene kjøper matchende sokker og shortser selv. 

2. Tiltaket begrunnes med at kontingenten og treningsavgiften allerede ligger godt over hva som er 

vanlig i andre klubber som tilbyr dette, og dermed bør det være innenfor Klubbens evne å tilby det 

samme. 

Kommentar fra hovedstyret 

Hovedstyret er åpne for en endring av gjeldende praksis, men gjør oppmerksom på at det kan 

medføre økning i kostnadssiden for 2024 budsjettet, og budsjett derfor må vedtas med negativt 

resultat. Forslag til alternativer som kan besluttes av årsmøtet er: 

- Alternativ 1: Klubben leverer fullt draktsett inkludert shorts og sokker til alle grupper. Estimert 

kostnad i 2024 er 300 000 kr 

- Alternativ 2: Klubben leverer trøye og shorts til alle grupper. Estimert kostnad i 2024 er 

200 000 kr 

- Alternativ 3: Klubben leverer trøye til alle grupper. Ingen endring i kostnad. 

 

Sak 5 – Støtte til Cuper og Arrangementer 

Forslag sendt inn av Sindre Værnes 
Det foreslås at: 

1. Gruppestyrene gis myndighet til å bidra med støtte til deltagelse i cuper, både lokalt og for større 

arrangementer for eldre barn og ungdom. 

2. anerkjenner at gruppestyrene allerede har denne myndigheten i prinsippet, og understreker at det 

heller er et spørsmål om tilstrekkelig budsjettering for å muliggjøre slik støtte. 

 

Kommentar fra hovedstyret 

Dagens ordning er at klubben dekker deltakeravgift for to cuper, i tillegg til klubbens egne cuper 

(Jæren Sparebank cup, Potet cup). I tillegg har klubben ordninger via Klepp kommune og via 

sponsorer for å dekke denne typen utgifter for medlemmer som ber om ekstra støtte. 

Dersom det er ønske om ytterligere støtte fra klubben relatert til cuper og arrangementer så forslår 

hovedstyret dette inngår i sak om inntektsmodell for gruppene som forberedes til neste årsmøte. 

 


